

## **Legal notice**

Holosolis is a French simplified joint-stock company (Société par Actions Simplifiée) with an executive board, with a share capital of €500,000 its head office registered at 1-3 allée du Nanomètre, 38000 Grenoble, France, and represented by Jan-Jacob Boom-Wichers, acting Chief Executive Officer. Registered with the Grenoble trade and companies register (RCS) under the number (SIREN): 911980274.

This site is hosted by Polcom S.A., ul. Krakowska 43, 32-050 Skawina, Poland  
Website created by Smultron Software House

## **Mentions légales**

Holosolis est une société par actions simplifiée avec un conseil d'administration, au capital social de 500.000 €, dont le siège social est situé 1-3 allée du Nanomètre, 38000 Grenoble, France, et représentée par Jan-Jacob Boom-Wichers, Directeur Général. Immatriculée au registre du commerce et des sociétés (RCS) de Grenoble sous le numéro (SIREN) suivant : 911980274.

Ce site est hébergé par Polcom S.A., ul. Krakowska 43, 32-050 Skawina, Pologne  
Site créé par Smultron Software House